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Referat skolebestyrelsesmøde 

  

Tirsdag den 24. maj 2022 kl. 17.00 – 19.30 

Fjordskolen, Åbjerg 8b, 6340 Kruså  

 

Deltagere: 

 Mette Larsen 

 Gitte Jepsen 

 Inge Ryborg Lund 

 Helle Cornett 

 Lis Johansen 

 Betina 

Volquartzen 

 Jens Boddum

 

Afbud: 

 Majbritt Susgaard Jørgensen 

 Tanja Larsen 

 Karina Nikolajsen  

 

 

 

 

 

1. Velkommen 

 

 

2. Budgetopfølgning 

Jens gennemgår budget jævnfør bilag. 

Bilag 1 

øk-rapport. Pr. 

30.04.22 

3. Høring vedr. befordring 

Jens gennemfår udbudsmaterialet for Fjordskolen. 

Høringssvar: Mette, Lis og Jens sætter sig sammen og 

udarbejder høringssvar.  

- Ved magtanvendelse skal ordregiver og forældre 

have besked omgående/ved aflevering eller hurtigst 

muligt.   

- Selepude med sidestøtte, som kan tilpasses barnets 

størrelse. 

- Sørge for opsyn under kørslen? anden formulering?  

- Havelåge-ordning?  

- Uheld, sygdom og overfald – anden formulering. 

- Frist for igangsættelse af befordring ved ferie 

ændres til 14 dage.  

- Forskelsbehandling på fraskilte forældre/aflastning?  

- Der foreslås 45 min. varighed på køretur fremfor 60 

min. 

- Hvis befordring ikke er godkendt af ordregiver, vil 

befordringen ikke blive afregnet? Skal 

omformuleres. 

Bilag 2,3 og 4 

Høringsbrev, 

udbudsmateriale og 

kravspecifikation 

 

Fjordskolen 
Åbjerg 8B 
6340 Kruså 
 
7376 6733 
fjordskolen@aabenraa.dk 
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- Bussen/taxa skal ikke vente på eleven? Skal 

omformuleres.   

- Kan elever forberedes med billeder af chaufføren?  

  

4. Orientering om Børne- og uddannelsesudvalgets 

afgørelse vedr. befordringsgodtgørelse til 

skolebestyrelsesmedlemmer. 

 

Der er ikke mulighed for befordringsgodtgørelse til 

skolebestyrelsesmedlemmer for indeværende. Mette 

opfordrer til at skolebestyrelsen søger igen næste år, da 

det politiske system vil se mere velvilligt på en anmodning, 

når befordringsgodtgørelsen udgår af skolens budget.  

 

Bilag 5 og 6 

Forespørgsel og 

afgørelse vedr. 

ansøgning om 

befordringsgodtgørelse 

 

5. Indeklima 

- Evaluering af orienteringsmødet – Kasper fra Cowi 

gjorde det rigtigt fint - velformuleret. Desværre var 

der ikke mange deltagere. Der burde have været 

yderligere deltagelse fra kommune mm.   

- Status på spørgeskemaundersøgelser – ikke 

mulighed for at lave referencer i forhold til børn, da 

der ikke findes spørgeskemaundersøgelser 

tilrettelagt til børn - men undersøgelsen er gået ud 

til alle medarbejdere i dag. Inge spørger om, der 

kan udarbejdes information til forældre i forhold 

børnenes symptomer i forbindelse med skoledagen. 

Kan der evt. udarbejdes spørgsmål til forældre med 

en liste af symptomer/bivirkninger?  Er der forskel 

på skoledage og ferier?  

Ledelsesteamet udarbejder spørgeskema. 

- Orientering om beslutning i Børne- og 

uddannelsesudvalget vedr. genhusningsudvalg. – 

Jens orienterer fra genhusningsudvalget. Hvis alt 

går som planlagt, så går fase 1 i gang fra uge 42, 

med forbehold for ændringer. 

 

 

 

 

Bilag 7 

Mail fra overlæge Gert 

Frank Thomsen 

 

Bilag 8 

Kommissorium for 

arbejdsgruppe vedr. 

genhusning 

6. Orientering om ansættelser 

 

Der har været samtaler til lærerstillingerne. 

Der er samtaler til medhjælpere og pædagoger i næste 

uge.  
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7. Orientering 

1. Bestyrelsesformand 

2. MED-udvalg – Der arbejdes med indeklima og 

skoleårets planlægning.  

3. Øvrige medlemmer Der har været sommerfest på 

B-afdeling. Det var en dejlig oplevelse med smil og 

glæde. Der var både bedsteforældre og forældre. 

Dejligt med sandwich, saftevand og gåtur rundt i 

området. Der kunne ønskes forældre-traditioner på 

alle afdelinger. Der er et udvalg, som arbejder med 

skolens traditioner.  

Der arbejdes med at udarbejde et årshjul med 

emneuger og andre traditioner. 

4. Skolens ledelse    Der har været idrætsstævne – 

næsten alle klasser var afsted, på nær 4 – 5 

klasser. Rigtig fint arrangement. Der er dyrskue om 

14 dage – der er meldt 60 elever og voksne. Der er 

prioriteret transport til begge arrangementer.  

Der har været lejrskole – det var en stor oplevelse 

for børn og voksne. Klassen deltager næste 

skolebestyrelsesmøde, hvor de fortæller om deres 

erfaringer med lejrskole til både ny og gammel 

bestyrelse. Temauger giver også elever nye 

oplevelser og fællesskaber. Der skal udarbejdes 

principper på skolen, så alle elever kan få lov til at 

opleve lejrskole mm, så det ikke er den enkelte 

klasse, som beslutter hvorvidt eleverne får 

lejrskole-tilbud mm.    

             

 

8.  Evt. 

 

 

  


